
Vammaisneuvoston kokous  

 

Aika:14.6.2023 klo 17 

Paikka: Tammenahjon koulun ruokala, Tammialhontie 1, 21250 Masku 

 

Osallistujat: 

Sanna Koivusalo, pj 

Mika Välimaa 

Kirsi Virtanen 

Krista Saarinen 

Maija Leino 

Satu Kankaristo, siht. 

 

Poissa: Olli Suominen 

 

1. Kokouksen avaus 

Avattiin kokous.  

 

2. Paikalla olijat 

Todettiin läsnäolijat. 

 

3. Uuden vammaisneuvoston aloittaminen ja tutustuminen uuteen kokoonpanoon 

Puheenjohtaja ottanut yhteyttä kunnanvirastoon uusien jäsenien Masku-

sähköpostien avaamiseen liittyen. Oletus on, että loppukesästä tai 

alkusyksystä uusien jäsenien henkilökohtaisiin sähköposteihin tulee ohjeet 

kunnan sähköpostin avaamisesta sekä mm. kokouspalkkioista. Keskusteltiin 

kokouspalkkioista ja muista käytännön asioista.  

 

Uusi vammaisneuvosto esittäytyi: 

Sanna Koivusalo puheenjohtaja  

Mika Välimaa Kynnys ry:n edustaja  

Kirsi Virtanen Raision Seudun Invalidit ry edustaja  

Krista Saarinen L-S Neuroyhdistys ry edustaja   

Poissaoleva Olli Suominen V-S Näkövammaiset ry edustaja 



Maskun kunnan edustajina tässä kokouksessa Maija Leino ja Satu Kankaristo.  

 

Käytiin keskustelua mitkä roolit ovat kunnallisella vammaisneuvostolla sekä 

Varhan vammaisneuvostolla.  

 

4. Syksyn suunnitelmia 

 

Viime keväänä tehty vammaisille suunnattu kysely Maskun palveluista. 

Suurimpana yksittäisenä asiana nousi tiedon puute. Informaation lisäämistä 

edistetään syksyn aikana. Pyritään samaan näkyvyyttä mm. Maskulaisessa ja 

muissa kunnan kanavissa. Myös vammaisneuvoston oman facebook-sivun 

perustamista mietittiin, mutta todettiin, että kunnan kanavilla on valmiina 

seuraajat, joten viestiminen helpompaa sitä kautta. Jatkossa pyritään 

tekemään vammaisneuvostoa näkyväksi kunnan somekanavissa samaan 

tapaan kuin nuorisoneuvosto näkyy tällä hetkellä. 

 

Keskusteltiin myös siitä, että seuraaville vuosille tehdään  

vammaisneuvostossa aloittaville uusille edustajille perehdytyspaketti.  

 

Keskusteltiin kierroksesta kunnan erilaisten yleisöpaikkojen läpikäyntiä 

kunnan edustajien kanssa, mitä voisi parantaa saavutettavuusnäkökulmasta. 

Todettiin, että ehkä on parempi edistää tätä suuremmin keväällä kuin 

pahimpien liukkaiden talvisäiden aikaan. Jatkossa mietitään millä muilla 

keinoilla kunnan toimintoja saisi saavutettavammaksi kaikille. Esimerkiksi 

Maskun päivästä pyritään tekemään mahdollisimman saavutettava kaikille 

kuntalaisille, vaikka tapahtuman sijainti aiheuttaakin haasteita.  

 

Päätettiin, että jatkossakin vammaisneuvoston kokouksen pidetään 

Tammenahjon koulun ruokalassa, koska se on kunnan saavutettavimpia tiloja.  

 

5. Muut asiat  

 

Neuvosto totesi, että olisi toivottavaa, että enemmän kunnan esityksiä tulisi 

tarkistettavaksi myös vammaisneuvostoon. 



 

Puheenjohtaja kertoi Varhan vammaisneuvostosta ja sen toimintaperiaatteista. 

Varhan vammaisneuvosto kokoontuu neljä kertaa vuodessa. Yhdessä 

keskusteltiin siitä, että Varhan neuvostoon pitäisi saada työryhmiä, jotka 

valmsitelee esityksiä Varhan vammaisneuvostoon, koska itse neuvosto 

kokoontuu niin harvoin.  

 

Sihteeri päivittää kunnan sivuille uudet vammaisneuvoston jäsenet.  

 

Päätettiin, että syksyllä järjestetään sellainen kokous, johon kutsutaan myös 

varajäsenet, jotta kaikki pääsevät esittäytymään ja tutustumaan. Myös uusi 

kunnanjohtaja oli toivonut kutsua kokoukseen, hänet kutsutaan neuvoston 

seuraavaan kokoukseen.  

 

Keskusteltiin Neuroliiton kannattajajäsenien palveluista Maskussa. Sovittiin, 

että sihteeri ottaa yhteyttä Neuroliittoon, jotta saataisiin tiedot Neuroliiton 

palveluista myös kunnan sivuille, Maskun hyvinvointipalveluiden esitteeseen 

sekä Maskulaiseen.  

 

6. Seuraava kokous 

Keskiviikkona 23.8. klo 18 Tammenahjon koulun ruokalassa.  

 

 


